
Rada Miejska w Radoszycach 

Komisja Rewizyjna 

Protokół nr 30/2022 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Radoszycach w dniu 29 lipca 
2022. 

Zgodnie § 61 ust. 1 i 2 statutu Miasta i Gminy Radoszyce (Dz. Urz. Województwa 

Świętokrzyskiego 2019 poz. 165; zm.: Święt. z 2020 r. poz. 3362). Posiedzenie 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Radoszycach odbyło się w trybie 

stacjonarnym, zwołane za pośrednictwem wykorzystania przekazanych radnym 
środków komunikowania się na odległość. 

Obrady rozpoczęto 29 lipca 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:10 tego 

samego dnia. 

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio-z posiedzenia 
znajdujące się w aktach Rady Miejskiej. 

Załącznikiem jest również wykaz czasów, zabierania dyskusji radnych oraz gości  
w posiedzeniu. 

Link do wykazu dyskusji - http://api.esesja.pl/player/191417/a7e17143-efc6-4 

Przewodniczący Pan Leszek Myszkowski powitał członków komisji, zaproszonych 
gości w osobach Burmistrza Michała Pękalę, Zastępcy Burmistrza Pana Grzegorza 
Pakułę oraz Panią Halinę Budkowską Dyrektora PZOZ. 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum 

Przewodniczący Pan Leszek Myszkowski poprosił o zalogowanie się i potwierdzenie 
obecności w programie esesja. 

Następnie przypomniał, aby chęć włączenia się do dyskusji zgłaszać ją 
wykorzystując funkcję w oprogramowaniu esesja. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Leszek Myszkowski 
2. Maciej Nieduziak 

3. Anna Ściegienna 
4. Jacek Zaleśny 
5. Krystyna Zimińska 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  
Wyniki głosowania 

OBECNY: 5, NIEOBECNY: 0 

http://api.esesja.pl/player/191417/a7e17143-efc6-4


Wyniki imienne: 

OBECNY (5) 
Leszek Myszkowski, Maciej Nieduziak, Anna Ściegienna, Jacek Zaleśny, Krystyna 

Zimińska 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdził obecność 5 radnych na ogólną liczbę 

5, co zgodnie z ustawą, czyni Komisję zdolną do uchwalania prawomocnych opinii 
i wniosków. 

2. Zatwierdzenie protokołu Komisji Nr 29/2022 z dnia 25 maja 2022 roku 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zwrócił się do zebranych radnych  
z zapytaniem, czy mają jakiekolwiek zastrzeżenia do protokołu. 

O głos poprosił Pan Radny Maciej Nieduziak i zapytał o szczegóły zwoływania 
posiedzenia komisji dotyczącego kwestii za pośrednictwem wykorzystania 

przekazanych radnym środków komunikowania się na odległość. Do problemu 
odniósł się Pan Przewodniczący i przypomniał, że temat był poruszany przez Pana 
Radnego już wielokrotnie. Podkreślił, że podnoszony problem istnieje tylko  

i wyłącznie u Pana Macieja Nieduziaka zwracając uwagę, że dostęp do Internetu 
jest na dzień dzisiejszy powszechny i bezproblemowy. Następnie Pan Nieduziak 

zapytał czy wykazy głosowań imiennych umieszczany jest w Internecie. Na pytanie 
odpowiedział Pan Dariusz Kwiecień twierdząco oraz podał adres strony z wykazem 

(www.radoszyce.esesja.pl). Do pytania dotyczącego Internetu odniósł się również 
Pan Burmistrz i poinformował, że nieograniczony dostęp dla Państwa Radnych 
znajduje się na terenie Urzędu Miasta i Gminy. 

W dyskusji wzięli udział:- 

- Leszek Myszkowski 
- Maciej Nieduziak 

- Michał Pękala 

Wobec dalszych uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie zatwierdzenie 
protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie protokołu Komisji Nr 29/2022 z dnia 25 maja 2022 roku. 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 

Leszek Myszkowski, Maciej Nieduziak, Anna Ściegienna, Jacek Zaleśny, Krystyna 
Zimińska 

Przewodniczący stwierdził, że Komisja Rewizyjna w obecności 5 radnych 
jednogłośnie przyjęła wskazany protokół. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum 
2. Zatwierdzenie protokołu Komisji Nr 29/2022 z dnia 25 maja 2022 roku 

http://www.radoszyce.esesja.pl/


3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Sprawozdanie z wykonania planu finansowego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Radoszycach za 2021 rok 

5. Opracowanie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radoszycach za 2021 rok 
6. Sprawy różne 

7. Zakończenie posiedzenia 

Przewodniczący otworzył dyskusję nad proponowanym projektem porządku obrad. 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przyjęcie projektu porządku obrad. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Leszek Myszkowski 
 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad.  
Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 

ZA (5) 
Leszek Myszkowski, Maciej Nieduziak, Anna Ściegienna, Jacek Zaleśny, Krystyna 
Zimińska 

4. Sprawozdanie z wykonania planu finansowego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Radoszycach za 2021 rok 

Przewodniczący Komisji poprosił o zabranie głosu Dyrektora Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej Panią Halinę Budkowską.  

Treść sprawozdania stanowi załącznik do protokołu i znajduje się w aktach Rady 
Miejskiej w Radoszycach. 

Następnie Przewodniczący otworzył dyskusje. 

O głos poprosił Pan Rady Maciej Nieduziak pytając o brak udzielenia pomocy  
w ośrodku przy głębokim skaleczeniu w następstwie odesłanie pacjenta do szpitala. 

Pani Dyrektor poinformowała, że zna sytuację i poleciała zakup odpowiedniego 
sprzętu aby podobne incydenty się już nie zdarzały. Następnie Radny zapytał czy 

dostępna jest w ośrodku surowica po ukąszeniu żmii. Pani Halina Budkowska 
poinformowała, że ośrodek nie dysponuje wymienionym lekiem i należy 
natychmiast udać się do szpitala. W dalszej kolejności Pan Maciej Nieduziak zadał 

pytanie czy nie należy skorygować wysokości czynszów za wynajem mieszkań i 
pomieszczeń w ośrodku poprzez ich zwiększenie. Pani Dyrektor przekazała, że 

podwyżka była lecz minimalna lecz musi sprawdzić jakiego rzędu to były kwoty. 
Pan Nieduziak kontynuując zapytała o urządzenia zakupione do gabinetu 
ginekologicznego. Pani Budkowska odpowiadając przekazała, że kupiony sprzęt 

jest wymagany do wykonywania bardziej zawansowanych zabiegów i było również 
wskazane z uwagi na wymogi stawiane przez NFZ w celu uzyskania kontraktu. W 

dalszej kolejności Radny Maciej Nieduziak zapytał czy kontrakt dotyczący 
rehabilitacji zostanie przedłużony i czy zostanie zwiększony oraz czy zostanie 



zwiększona liczba lekarzy. Pani Dyrektor odnosząc się do pytań odpowiedziała, że 

na dzień dzisiejszy jeszcze nie zajmuje się kontraktem rehabilitacyjnym ponieważ 
jeszcze on trwa następnie poinformowała, że plan zwiększenia liczby lekarzy jest 

problematyczny ponieważ brak jest ich na rynku pracowniczym lecz czyni starania 
aby tak się stało. W dalszej kolejności pytanie zadał Przewodniczący Leszek 
Myszkowski o możliwy problem z zimowym ogrzewaniem placówek gminnych. Na 

pytanie odpowiedział Burmistrz Michał Pękala i przekazał, że będzie organizowany 
przetarg na 2023 rok w miesiącu październiku 2022 roku lecz należy oczekiwać 

zwiększenia wydatków. Później odniósł się do możliwych oszczędności w ramach 
wyłączania oświetlenia ulicznego i przekazał, że zostały zakupione specjalne 
urządzenia które będą sterować lampami wyłączając oświetlenie w najmniej 

uciążliwych godzinach. Następnie Pan Radny Jacek Zaleśny zapytał o wydatek 
dotyczący kwoty 101000 zł – pozostałe materiały medyczne. Pani Halina 

Budkowska poinformowała, że są to wydatki związane z dokupieniem między 
innymi fartuchów, rękawiczek i innych materiałów związanych z covid-19. 

Wobec dalszych pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

sprawozdania z wykonania planu finansowego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Radoszycach za 2021 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Halina Budkowska 

- Leszek Myszkowski 
- Maciej Nieduziak 
- Michał Pękala 

- Jacek Zaleśny 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z wykonania planu finansowego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Radoszycach za 2021 rok.  
Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 

ZA (5) 
Leszek Myszkowski, Maciej Nieduziak, Anna Ściegienna, Jacek Zaleśny, Krystyna 
Zimińska 

Przewodniczący stwierdził, że Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej  

w Radoszycach w obecności 5 radnych, 5 głosami za, jednogłośnie przyjęła opinię 

pozytywną w zakresie przedstawionych w ramach sprawozdania informacji. 

5. Opracowanie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu finansowego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radoszycach za 2021 rok 

Przewodniczący Leszek Myszkowski odczytał treść proponowanej uchwały. 

Treść uchwały stanowi załącznik do protokołu i znajduje się w aktach Rady 
Miejskiej w Radoszycach. 

Następnie Przewodniczący otworzył dyskusje. 



Pan Radny Maciej Nieduziak zwrócił uwagę na zbyt w jego ocenie mało 
wyczerpujące objaśnia znajdujące się w uzasadnieniu. Pan Przewodniczący 
odczytał uzasadnienie danej uchwały następnie poddał ww pod głosowanie aby 

każdy z radnych mógł się osobiście odnieść do jej treści oraz uzasadnienia. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Leszek Myszkowski 

- Maciej Nieduziak 
 
Głosowano w sprawie: 

Opracowanie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu finansowego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radoszycach za 2021 rok.  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 

ZA (4) 
Leszek Myszkowski, Anna Ściegienna, Jacek Zaleśny, Krystyna Zimińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Maciej Nieduziak 

Przewodniczący stwierdził, że Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej  

w Radoszycach w obecności 5 radnych, 4 głosami za, 1 wstrzymującym, 

większością głosów przyjęła treść uchwały. 

6. Sprawy różne 

W tym punkcie zabrał głos Pan Burmistrz i przekazał informacje związane  

z kontraktacją danych specjalizacji lekarskich i poinformował, że nadwyżka w 2021 
roku wcale nie musi wystąpić z uwagi na sytuacje panującą w kraju związaną  
z inflacją dlatego nie będziemy jej zwiększać. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Michał Pękala 

Wobec kolejnych pytań i uwag Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

7. Zakończenie posiedzenia 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Radoszycach. 

  



Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: 

 

Leszek Myszkowski 

Maciej Nieduziak ………………………………. 

Anna Ściegienna ………………………………. 

Jacek Zaleśny ………………………………. 

Krystyna Zimińska ………………………………. 

 

Przygotował: 

Dariusz Kwiecień 

  



UCHWAŁA NR .../..../2022 

RADY MIEJSKIEJ W RADOSZYCACH  

z dnia ....września 2022 r. 

 

w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego  

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radoszycach za 2021 rok 

 

 Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 559 z późn. zm.) oraz art. 121 ust. 1, ust. 2 i ust.  

4 pkt 3 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 roku o działalności leczniczej (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 

633 z późn. zm.) oraz art. 53 ust. 1 w związku z art. 3 ust. 1 pkt 7 ustawy z dnia  

29 września 1994 roku o rachunkowości (t.j. Dz. U. z 2021 r. poz. 217 z późn. zm.) 

 

Rada Miejska w Radoszycach uchwala, co następuje: 

 

§1. Zatwierdza sprawozdanie finansowe Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Radoszycach za 2021 rok w brzmieniu stanowiącym załącznik do niniejszej uchwały. 

 

§2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Radoszycach 

 

 

 

  



Uzasadnienie 

Zgodnie z ustawą o rachunkowości roczne sprawozdanie finansowe PZOZ podlega 

zatwierdzeniu przez organ, który utworzył Zakład. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej –za 2021 rok uznaje się 

za zasadne. 

 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Radoszycach 

 

  

 

  



Załącznik do uchwały LVIII/276/2022 Rady Miejskiej w Radoszycach z dnia 29 września 

2022 roku.































































 

 


